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To: @fryslan.nl]
ce @provinciegroningen.nl]
Bcc: @provinciegroningen.nl]
From:

Sent: Thur 11/20/2014 3:44:16 PM

Subject: TavEVS

Beste noordelijke prov. vertegenwoordigers in EV, beste

Las vandaag het WENNverslag door van 21/10 jl;

Paar observaties van mijn kant:

v" EV wordt gewaardeerd vanwege haar branding: eens;

v' Het opdrachtgeverschap van de overheden naar EV kan beter en consistenter: eens: zullen we streven naar 1

beschikking met dezelfde voorwaarden?

v' Afrekenbaarheid moet beter: eens maar dan ook 1 beschikking met dezelfde prestatie-indicatoren;
v" Onbalans tussen meerwaarde en middelen: er wordt dus te weinig geleverd, of wij hebben wij te hoge ambities, of

wordt er slecht gecommuniceerd (door ons naar PSen, door EV naar ons?); zeg het maar;

v" In de lobby-activiteiten ontbreekt de legitimatie: het is mi wenselijk dat duidelijk afgesproken wie waarvoor gaat:
bestuurders, EV, SNN, duidelijke taakverdeling dus; eens?

v' Zakelijk opdrachtgeverschap dus: hoeveel betalen we voor EV en wat krijgen we ervoor terug?

Kijkend naar de daar geformuleerde taken van EV:

» Branding: prima (overigens moeten we mi ook daar binnen focussen: kernenergie willen we niet, Co2opslag in

zoutkoepels of lege gasvelden ook niet)
» Lobby: staat niet in uitgangspuntennotie van 3 provincies inz. uitvoeringsstructuur; effectieve lobby is mi

afhankelijk van het thema: soms zeer politiek (gaswinning nu bij ons), soms zeer technisch (soms via EV op bep.
thema's, regelingen) en kan soms beter via SNN lopen (richting 2° kamer bv); situationeel bepaald dus

» Kennisontwikkeling en netwerkvorming: valt binnen onze uitgangspuntennotitie
» Balanceren en stimuleren van de samenwerking binnen triple helix binnen de versnellingssporen iov en onder

aansturing van diezelfde partijen in de triple helix: dat is al wel weer behoorlijk vaag; m.i. is dat Switch maar ook

daar zullen we per spoor moeten bepalen wat we zelf gaan doen, wat de rol van EV wordt en wat anderen gaan

doen (passend binnen onze EZuitvoeringstructuur)
» Verwoorden en communiceren van de gemeenschappelijke boodschap energiesector: als die sector er al is, zeg ik

dan maar; mi moeten we dat laten vallen onder branding;
» Inspirerende concepten ontwikkelen (publiek belang) mogelijk via UFA/EAE: alles wat EV doet is toch ook publiek

belang anders financieren we het toch niet? Komt op mij erg vaag over en zouden we mi scherper moeten

definiéren

» BD met voldoende aandacht voor crossovers: past binnen onze notitie; overigens komen m.i. deze crossovers het

beste tot stand als de organisaties deels onder 1 dak zitten en de netwerken aan elkaar gekoppeld worden via

gezamenlijke bijeenkomsten bv.. EV meets Wetsus o.i.d.

Ik vind de matching Switch en taken EV een hele spannende:

Erg ingewikkeld ook: WENN, BONN, strategic board, kwartiermakers en daar zetten we nu ook nog een regiegroep op;

Mi wordt dat wel heel moeilijk, te moeilijk: er kan mi maar 1 koetsier op de bok zitten;
Mi zou het zo moeten zijn:
BONN stuurt WENN aan, gehoord hebbende de strategic board van EV waarin de complete triple helix

vertegenwoordigd is;

Tot zover mijn zienswijze: bewust een beetje duidelijk, scherp, geprononceerd, stellig gebracht om te komen tot een

duidelijke visie vanuit de drie noordelijke provincies.
Als wij het al onderling niet eens worden, wordt het al lastig genoeg met de anderen als G4 en NH.

Hoor graag jullie reacties, ook als jullie het (niet) met mij eens zijn,

m.v.g.
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van:

INCHESVerzonden: maandag 17 november 2014 10:45

Aan:ae
Onderwerp: RE: WENN- en evt. andere overleggen

5.1.2e
1

Afgelopen donderdag heeft er weer een BONN plaatsgevonden. Hier is kort stilgestaan bij het actieplan 2015 van de Stichting

Energy Valley en de verhouding tussen de Stichting en de overheden (opdrachtgever/ subsidie) (verslag volgt)

17 december wordt het Actieplan 2015 geagendeerd in het BONN ter vaststelling.

Op 4 december komt het WENN ambtelijk weer bij elkaar dan wordt het verslag besproken van de themabijeenkomst (bijgevoegd)
en hopelijk nog wat stappen gezet richting/ procesafspraken gemaakt richting januari.
In januari wordt een WENN gepland ter voorbereiding op de Bestuurlike themabijeenkomst volgende fase Energy Valley eind

januari. Hopelijk kunnen we het BONN dan voorzien van een advies en een aantal discussiepunten voorleggen.

Vriendelijke groet,

Van:

Verzonden: maandag 17 november 2014 10:36

Aan:

Onderwerp: WENN- en evt. andere overleggen

Urgentie: Hoog

Het is behoorlijk stil aan dit front;
Ik vraag me af of ik wel in alle mailverkeer zit ondanks eerdere aankondigingen van mijn kant dat ik het dossier

financiering EV 5 overpak;
Heb ook aan iedereen in dit circuit al een mail verstuurd;
m.a.w.: mis ik iets?
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